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Rada Miejska w Wołominie
Radni - Sesja

Protokół nr XXVII

XXVII Sesja w dniu 21 stycznia 2021 
Obrady rozpoczęto 21 stycznia 2021 o godz. 18:00, a zakończono o godz. 18:56 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

Obecni:

1. Aneta Adamus
2. Edyta Babicka
3. Agata Bochenek
4. Karol Cudny
5. Andrzej Fuśnik
6. Marcin Godlewski
7. Beata Gomse
8. Marek Górski
9. Robert Kobus
10. Paweł Kocik
11. Agnieszka Koza 
12. Ryszard Madziar
13. Janusz Mirowski
14. Katarzyna Pazio
15. Wojciech Plichta
16. Krzysztof Rembelski
17. Bogdan Sawicki
18. Piotr Sikorski
19. Kazimierz Tarapata
20. Urszula Wiśniewska
21. Magdalena Zych

1. Otwarcie obrad.

- Marek Górski- Przewodniczący rady

Powiedział, że wpłynął wniosek pani Burmistrz o zwołanie sesji nadzwyczajnej. Odczytał wniosek, który
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Radni potwierdzili kworum i o godzinie 18:10 Przewodniczący otworzył XXVII sesję Rady Miejskiej w
Wołominie kadencji 2018-2023. 

Trzech radnych, tj. Janusz Mirowski, Robert Kobus oraz Krzysztof Rembelski wzięło udział w sesji za
pomocą środków porozumiewania się na odległość.

Przewodniczący  poinformował  radnych,  że  wpłynęło  postanowienie  nr  6  Komisarza  Wyborczego  w
Warszawie  III  o  obsadzeniu  mandatu  po  zmarłym radnym Pawle  Sewerynie  Rozbickim przez  panią
Urszulę Zofię Wiśniewską. W związku z tym złożył wniosek, aby do porządku obrad wprowadzić punkt
dotyczący ślubowania radnego. Pani Burmistrz wyraziła na to zgodę. 



Głosowano wniosek w sprawie:
wprowadzenie do porządku obrad ślubowania nowo powołanego radnego:. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna
Pazio, Wojciech Plichta, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Urszula Wiśniewska
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Krzysztof Rembelski

W związku z tym, że nadzwyczajna  XXVIII sesja  Rady Miejskiej  w Wołominie  była zwoływana w
momencie, kiedy była już zwołana XXVII sesja na dzień 27 stycznia 2021 roku. W związku z tym, żeby
numeracja  zarówno  sesji  jak  później  uchwał  była  uporządkowana,  zmieniono  numerację.  

2. Wybór sekretarza obrad.

Na sekretarza obrad zgłosiła się radna Aneta Adamus. Innych kandydatur nie było. 

Głosowano w sprawie:
Wybór sekretarza obrad.. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna
Pazio, Wojciech Plichta, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Urszula Wiśniewska
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Krzysztof Rembelski

3. Przyjęcie porządku obrad.

W dyskusji wzięli udział:
- Magdalena Zych- radna 

Złożyła wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
najem lokalu użytkowego. Radna powiedziała, że w projekcie tym jest informacja, że nastąpi podwyżka
ceny za najem, dlatego też uważa ona, że uchwała ta powinna być procedowana na sesji zwyczajnej i
powinna  być  poddana  pod  obrady  Komisji  Gospodarki  i  Finansów.  



- Dariusz Szymanowski- Zastępca Burmistrza 

Powiedział,  że  oczywiście  zawsze można dyskutować.  Ta podwyżka jest  symboliczna,  zwłaszcza,  że
umowa jest zawierana na 3 lata. Jeżeli taka jest wola Rady, zawsze można dyskutować.

- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina

Powiedziała, że oczywiście można pójść blokiem i dyskutować nad całokształtem spraw. Od wielu lat tak
jest, nie tylko w tej kadencji, że ceny są negocjowane. To najemca zwraca się z chęcią przedłużenia 
umowy najmu i wtedy też padają propozycje jak te ceny się kształtują, ale jeżeli taka jest wola radnych, 
to ona przychyla się do tego, pomimo że jest to dość terminowa sprawa.

- Magdalena Zych- radna

Powiedziała, że kolejna sesja jest już niedługo. To nie jest kwestia miesiąca, ale kilku dni. Radnej chodzi
o to, że jest pandemia i taka sytuacja a nie inna. Mieliśmy wspierać przedsiębiorców i dla niej nawet
minimalna podwyżka ceny może być kłopotem. Bo można np. skrócić umowę i tę podwyżkę przesunąć w
czasie.

- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina

Zgodziła się z radną Magdaleną Zych i powiedziała, że rzeczywiście jest to trudny czas. Przedsiębiorcy
borykają się z wieloma problemami. Gmina stosowała obniżki stawek za czynsz wśród wołomińskich
przedsiębiorców, a także zwracała się do prywatnych podmiotów, aby stosowano preferencyjne stawki,
no bo wiadomo jak tak dalej pójdzie to będą się zamykały podmioty gospodarcze, co nie jest dobrym
prognostykiem. Jeszcze raz powtórzyła,  że to nie jest tak, że to gmina proponuje, to jest rozpoczęcie
procesu przedłużania umowy najmu na wniosek najemcy. Pani Burmistrz podziękowała radnej za ten
wniosek i za jej troskę oo przedsiębiorców. 

- Dariusz Szymanowski- Zastępca Burmistrza

Powiedział, że wg niego jest trochę źle zinterpretowany zapis w uzasadnieniu. Nawet wg niego jest on
niepotrzebny,  ponieważ Rada określa  swoją wolę przedłużenia umowy najmu co do zasady.  Dopiero
potem  stawka  jest  negocjowana.  W  projekcie  uchwały  jest  tylko  stawka  proponowana.  Nie  jest  to
przesądzone, że to jest podwyżka. 

Głosowano wniosek w sprawie:
o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na najem lokalu użytkowego;. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (15)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Marcin Godlewski, Beata Gomse, Marek 
Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech 
Plichta, Piotr Sikorski, Magdalena Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Andrzej Fuśnik, Bogdan Sawicki, Kazimierz Tarapata
BRAK GŁOSU (2)
Krzysztof Rembelski, Urszula Wiśniewska
NIEOBECNI (1)
Ryszard Madziar



Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.. 

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (18)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Janusz Mirowski, Katarzyna
Pazio, Wojciech Plichta, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, Kazimierz Tarapata, Magdalena Zych
BRAK GŁOSU (1)
Urszula Wiśniewska
NIEOBECNI (2)
Ryszard Madziar, Krzysztof Rembelski

4. Przyjecie ślubowania nowo powołanego radnego;

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Odczytał  postanowienie  nr  6  Komisarza  Wyborczego  w  Warszawie  III  z  dnia  5  stycznia  2021  r.
Postanowienie to stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący zapytał panią Urszulę Wiśniewską czy podtrzymuje swoją decyzję o objęciu mandatu 
radnego.

Urszula Wiśniewska potwierdziła. 

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Odczytał tekst ślubowania radnego. 

Radna Urszula Wiśniewska odpowiedziała: „ Ślubuję” 

- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina

Cieszy  się,  że  mamy  już  nową  radną.  Myśli,  że  to  będzie  dobra  współpraca  na  rzecz  i  dla  dobra
mieszkańców Miasta i Gminy Wołomin. Randa Urszula Wiśniewska jest osobą, która często zgłaszała
różne potrzeby. Wiele razy rozmawiały o tych potrzebach nie tylko w okręgu nr 4. Ma ona rzeczywiście
dobrą znajomość tego co się dzieje w gminie Wołomin. Pani burmistrz ma nadzieje,  że radna będzie
reprezentować nie tylko okręg czwarty, ale cała gminę, bo radnymi jesteśmy nie tylko swoich okręgów,
ale  całej  gminy.  Powitała  radną  wśród  ciężko  pracujących  ludzi,  którym  leży  na  sercu  dobro
mieszkańców.  

5. Podjęcie uchwała w sprawie:

1) w sprawie zmiany Statutu Gminy Wołomin;

- Olga Ludwiniak- Naczelnik Wydziału Organizacji Urzędu

Zmiana  Statutu  gminy  Wołomin  jest  zmianą  porządkową  mającą  na  celu  dostosowanie  do
obowiązujących  przepisów.  Pierwsza  zmiana  dotyczy  wykreślenia  porządku  obrad  punktu  „Wybór



sekretarza obrad”, ponieważ system do obsługi sesji zapewnia wszystkie te funkcje, które wykonywała
sekretarz. 

Zgłosiła autopoprawkę: 

-  § 27 ust  3 otrzyma nowe brzmienie,  tzn.  porządek obrad będzie zawierał  wymienione  w projekcie
uchwały punktu, bez punktu o wyborze sekretarza obrad.

-  §  37  ust  9  otrzyma  brzmienie:  Przebieg  sesji  rejestruje  się  także  w  formie  elektronicznej,  zapis
elektroniczny udostępnia się na stronie internetowej w terminie 14 dni od dnia zamknięcia sesji. 

Autopoprawka  polega  na  wykreśleniu  z  pierwotnego  projektu  uchwały  słowa  „roboczych”.  Jest
interpretacja dyrektywy Parlamentu Europejskiego, nie jest ona wiążąca, ale jest tam zapis, że nie dłużej
niż 14 dni. Nie ma tam zapisu o dniach roboczych, w związku z tym dostosujemy się do tej dyrektywy.

- Agnieszka Koza- radna

Zrozumiała, że wprowadzamy zmiany głównie ze względu na to, że musimy mieć napisy do nagrania z
sesji. 

- Olga Ludwiniak- Naczelnik Wydziału Organizacji Urzędu

Odpowiedziała,  że  jest  to  główny powód tej  zmiany,  ponieważ  obecnie  w Statucie  mamy 7  dni.  W
przypadku  krótkich  sesji  firma,  która  wykonuje  napisy  jest  w  stanie  się  wyrobić,  ale  w  przypadku
dłuższych posiedzeń  może  to  trwać dłużej.  Wobec powyższego,  aby nie  było  wątpliwości  i  zapytań
dlaczego jeszcze nie ma opublikowanego zapisu elektronicznego, proponujemy wprowadzenie zmian. 

- Agnieszka Koza- radna

Zapytała czy to będzie miało jakikolwiek w pływ na terminy składania dokumentów. Kiedy np. składamy
zażalenie, to mamy 7 dni… 

- Olga Ludwiniak- Naczelnik Wydziału Organizacji Urzędu

Od protokołu  nie  składa  się  zażalenia  tylko  od podjętej  uchwały.  Formalnie  protokół  jest  przyjęty  i
obowiązujący od następnej sesji,

- Agnieszka Koza- radna

Rozumie, że za te napisy gmina płaci. Czy ktoś to kontroluje?

- Olga Ludwiniak- Naczelnik Wydziału Organizacji Urzędu

Odpowiedziała, że wyłapaliśmy pewne rzeczy i będziemy to reklamować. 

- Wojciech Plichta- Przewodniczący Komisji Statutowej

Powiedział,  że  projekt  ten  był  omawiany  na  wczorajszym  posiedzeniu  Komisji  Statutowej  i  został
pozytywnie zaopiniowany. 

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany Statutu Gminy Wołomin wraz z autoporawką;. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 



Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Janusz 
Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, 
Kazimierz Tarapata, Urszula Wiśniewska, Magdalena Zych

Głosowano wniosek w sprawie:
o nieczytanie projektów uchwał;. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Janusz 
Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, 
Urszula Wiśniewska, Magdalena Zych
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Kazimierz Tarapata

2) w sprawie ustanowienia roku 2021, Rokiem Wacława Nałkowskiego;

- Olga Ludwiniak- Naczelnik Wydziału Organizacji Urzędu

Zwracamy się z wnioskiem o podęcie uchwały intencyjnej w sprawie ustanowienia roku 2021 Rokiem
Wacława Piotra Nałkowskiego. W tym roku będziemy obchodzić okrągłe rocznice zarówno urodzin jak i
śmierci Wacława Nałkowskiego. Obchodzimy 170 rocznicę urodzin oraz 110 rocznicę śmierci wielkiego
geografa, patrona naszego Muzeum oraz Liceum Ogólnokształcącego. Obecna na sali Dyrektor Muzeum
im.  Zofii  i  Wacława  Nałkowskich  pani  Agata  Sobczak  na  pewno  bardziej  przybliży  postać  oraz
planowane wydarzenia roku jubileuszowego.

- Agata Sobczak- Dyrektor Muzeum im. Zofii i Wacława Nałkowskich

Mieliśmy  wielki  zaszczyt,  że  z  Wołominem  swoje  losy  i  losy  swojej  rodziny  związał  tak  wybitny
człowiek jak Wacław Nałkowski. Dzisiaj  wspominamy go jako wybitnego geografa,  ale nie możemy
zapominać  o  jego  działalności  na  kanwie  społecznej.  To  był  człowiek  renesansu.  Interesował  się
absolutnie wszystkimi zagadnieniami, które dotyczyły życia i kondycji człowieka jemu współczesnemu.
Dzisiaj, patrząc z perspektywy czasu widzimy, że te problemy są uniwersalne dla ludzi wszystkich epok.
W tym roku Muzeum w sposób szczególny będzie chciało skupić się na osobie Wacława Nałkowskiego.
Zwrócimy  szczególną  uwagę  na  środowisko,  w  którym  funkcjonował  Wacław  Nałkowski,  dlatego
pojawią  się  mini  wykłady  dotyczące  osób,  z  którymi  współpracował.  Cykl  ten  bezie  nosił  tytuł,
„Sylwetki”.  Bedziemy  chcieli  przeprowadzić  dwa duże  wydarzenia  artystyczne  dla  których  punktem
wyjścia będą dwa dzieła Wacława Nałkowskiego: „Forpoczta” czyli pierwszy manifest modernistyczny,
którego współautorem jest Wacław Nałkowski oraz „Wielki Atlas Geograficzny”- do dnia dzisiejszego
jeden  z  największych  atlasów  geograficznych  napisanych  w naszym kraju.  Pani  Dyrektor  chciałaby
przeprowadzić  lekcje  dla  dzieci  i  młodzieży  przybliżające,  przypominające  i  pokazujące  Wacława
Nałkowskiego  zarówno  jako  wybitnego  naukowca,  ale  też  jako  człowieka  bardzo  nam  bliskiego,
człowieka  uśmiechniętego,  otoczonego  gronem  przyjaciół,  człowieka,  który  potrafił  odnaleźć  się  w
czasach przełomu XXIX i XX wieku, ale jest przekonana, że w dzisiejszych czasach również odnalazłby
dla siebie miejsce.  Wacław Nałkowski to postać nietuzinkowa,  dlatego też należy mu się taki wyraz
szacunku. Dla mieszkańców Wołomina będzie to wielkie wydarzenie, wielkie uhonorowanie wybitnego
naukowca i człowieka. 



- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina

Bardzo się  cieszy,  że Muzeum jako gminna jednostka samorządowa podejmuje  się  takiego pięknego
dzieła, żeby mówić jak najwięcej o Wacławie Nałkowskim. Rozmawiając z mieszkańcami na ten temat
zorientowała się, że nie wszyscy wiedzieli kim tak naprawdę był Wacław Nałkowski, dlatego liczy, że
pani Dyrektor muzeum przybliży tę postać mieszkańcom. To jest dobra tradycja w gminie od 5 lat, że na
początku roku, spotykamy się i podejmując dobrą uchwałę wyznaczamy trendy na cały rok. To jest miłe,
bo dzięki temu skupiamy się na tych dobrych, pozytywnych stronach naszego życia. 

- Robert Kobus- radny

Zapytał czy podjecie tej uchwały generuje jakiekolwiek koszty dla budżetu gminy i czy mamy już gotowy
program obchodów związany z obchodami Roku Wacława Nałkowskiego.

- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina

Przed chwilą pani Dyrektor Muzeum zarysowywała ten najbardziej realistyczny program, który będzie
realizowany  w  gminie  Wołomin  w  tym  roku.  Gmina  oczywiście  może  rozwinąć  większe  akcje
promocyjne. Marzy jej się żeby każdy uczeń w gminie Wołomin wiedział kto to jest Wacław Nałkowski i
na to nie powinniśmy szczędzić pieniędzy. Jeżeli radny ma jakiś pomysł na to jak promować ten rok to
ona czeka na opinię.

- Robert Kobus- radny

Rozumiał, że rolę wiodącą w tych obchodach będzie miało Muzeum. Zapytał czy Urząd włącz się w te
obchody. 

- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina

Odpowiedziała, że to w ten rok i pracę gminy włącza się Muzeum. Oczywiście nie wyobraża sobie tego,
żeby  liceum  nie  przystąpiło  do  pięknych  promocyjnych  działań.  Wszyscy,  Rada  też  ma  przemiły
obowiązek  promowania  tych  wydarzeń.  Liczy  na  to,  że  radni  będą  licznie  uczestniczyć  w  tych
uroczystościach.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

Potwierdził,  że to Rada podejmuje uchwałę, a pani Dyrektor jest zobowiązana wykonać to co zostało
uchwalone.  Przewodniczący  myśli  że  członkowie  Komisji  Rewizyjnej  są  najbardziej  zbliżeni  do
Muzeum, ponieważ ostatnia kontrola odkryła wiele tajemnic. Pogratulował pani Dyrektor, ponieważ po
kontroli Komisji Rewizyjnej słyszał same pochlebne głosy na temat funkcjonowania Muzeum.

- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina

Powiedział,  że rzeczywiście opinia o Muzeum jest świetna. Jednostka poradziła sobie w tym trudnym
czasie pandemii. Dużo dobrych inicjatyw tam było. Ze smutkiem myśli o tym, że nie będzie koncertów
Szkoły Muzycznej pod batutą ś.p. Pawła Rozbickiego. To wielka strata, bo zapowiadało się na dobre
cykliczne wydarzenia. Jadnak dzięki kreatywności pani Dyrektor, dzięki życzliwości radnych i innych
ludzi, Muzeum po prostu sobie poradzi. Jej zdaniem warto kontynuować te cykle z muzyką piękną.

- Agata Sobczak- Dyrektor Muzeum im. Zofii i Wacława Nałkowskich

Powiedziała, że śmierć Pawła Rozbickiego jest wielkim ciosem, jednak z szacunku dla jego pracy, dla tej
niezliczonej ilości imprez, te koncerty będą kontynuowane. Jeszcze raz poprosiła radnych o ustanowienie
roki 2021 Rokiem Wacława Nałkowskiego. 

- Wojciech Plichta – radny

Powiedział, że to nie Komisja Rewizyjna jako pierwsza pochwaliła Muzeum, tylko zrobiła to Komisja
Kultury  i  Sportu,  podczas  podsumowania  poprzedniego  roku,  kiedy  to  pani  Dyrektor  przedstawiła



prezentację, wszyscy byli pod wielkim wrażeniem.

- Olga Ludwiniak- Naczelnik Wydziału Organizacji Urzędu

Dodała,  że  wniosek o ustanowienie  roku 2021 Rokiem Wacława Nałkowskiego złożyła  radna Agata
bochenek.

- Elżbieta Radwan- Burmistrz Wołomina

Powiedziała,  że  za  to  pięknie  dziękuje,  bo  w  tym  wniosku  zostały  zawarte  trafne  spostrzeżenia  i
ciekawostki.  Dlatego tez powstało jej  marzenie,  żeby każdy uczeń w gminie  dowiedział  się  kim był
Wacław Nałkowski.

Głosowano w sprawie:
w sprawie ustanowienia roku 2021, Rokiem Wacława Nałkowskiego;. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21)
Aneta Adamus, Edyta Babicka, Agata Bochenek, Karol Cudny, Andrzej Fuśnik, Marcin Godlewski, 
Beata Gomse, Marek Górski, Robert Kobus, Paweł Kocik, Agnieszka Koza , Ryszard Madziar, Janusz 
Mirowski, Katarzyna Pazio, Wojciech Plichta, Krzysztof Rembelski, Bogdan Sawicki, Piotr Sikorski, 
Kazimierz Tarapata, Urszula Wiśniewska, Magdalena Zych

6. Zamknięcie obrad.

- Marek Górski- Przewodniczący Rady

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godzinie 18:56 zamknął XXVII sesję Rady Miejskiej w 
Wołominie kadencji 2018/2023

Przewodniczący obrad                               Sekretarz obrad                                      Protokołowała 

Marek Górski                                             Aneta Adamus                                          Elżbieta Żak 


